



CBUAE issues commemorative gold and silver coins to mark the UAE hosting Expo 2020 Dubai

Abu Dhabi (21 July 2020): The Central Bank of the UAE (CBUAE) has announced that it will be issuing commemorative gold and silver coins, on the occasion of the United Arab Emirates hosting Expo 2020, effective from Tuesday 21/07/2020.

The CBUAE is proud that UAE has won the right to host this major global event, which is in line with the country's national agenda, UAE Vision 2021. The Vision aims to achieve sustainable growth and promote a competitive knowledge based economy supporting non-oil sectors. The issuance of Expo 2020 commemorative coins comes as an honour of that Vision.

The coins shall be available for sale online via Amazon UAE "www.amazon.ae", and on New Zealand Mint's website, the event's official licensee for collectible precious metals and currency "www.nzmint.com". The gold coin weighs 20 grams shall be sold at the price of USD 2,400 equivalent to AED 8,814, while the silver coin weighs 40 grams shall be sold at the price of USD180 equivalent to AED 661.

المصرف المركزي يصدر مسكوكات تذكارية من الذهب والفضة بمناسبة استضافة دولة الإمارات إكسبو 2020

أبوظبي (21 يوليو 2020): أعلن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي عن إصدار مسكوكات تذكارية من الذهب والفضة، بمناسبة استضافة دولة الإمارات العربية المتحدة إكسبو 2020، وذلك اعتباراً من الثلاثاء الموافق 2020/07/21.

ويفخر المصرف المركزي باختيار دولة الإمارات العربية المتحدة لاستضافة هذا الحدث العالمي المهم، الذي يتوافق مع أجندتها الوطنية ضمن "رؤية الإمارات 2021". وتهدف هذه الرؤية إلى تنويع مصادر الدخل ودعم القطاعات غير النفطية من أجل تحقيق النمو المستدام وتعزيز اقتصاد قائم على المعرفة. ويأتي إصدار المسكوكات التذكارية لإكسبو 2020 تقديراً لتلك الرؤية واحترافاً بها.

وسيتم طرح المسكوكة التذكارية للبيع عبر الموقع الرسمي لأمزون الإمارات "www.amazon.ae" وموقع شركة نيوزيلاند منت، وهي الشركة المرخص لها رسمياً لتصنيع المعادن الثمينة والعملات التذكارية المرتبطة بالحدث الدولي "www.nzmint.com"، حيث ستباع المسكوكة التذكارية من الذهب، زنة 20 غراماً بسعر 2400 دولار أمريكي أي حوالي 8,814 درهم إماراتي، بينما ستباع المسكوكة التذكارية من الفضة، زنة 40 غراماً بسعر 180 دولار أمريكي أي حوالي 661 درهم إماراتي.



Dr. Sabri Al Azazi, Chief Operating Officer of the Central Bank of the UAE, said: "The issuance of the Expo 2020 coins comes as part of our efforts to perpetuate key UAE's milestones and historical events that contribute to shaping the future of the UAE and strengthening its position globally.

Al Azazi added: The Expo 2020 has a great impact in driving economic growth and diversification, attracting investments and introducing Emirati culture to the world which is in line with our leadership's vision."

Najeeb Mohammed Al-Ali, Executive Director, Expo 2020 Dubai, said: "These coins embody the UAE's commitment to host an exceptional Expo, at a time when it is more essential than ever for the world to unite to address the challenges that face us all. Their significance does not stem from their material worth, but from their symbolic value, which is undoubtedly priceless.

He added: "When Expo 2020 opens its doors in October 2021, it will also open unique opportunities for cooperation to create a better future for generations to come. The commemorative coins will celebrate these achievements and serve as a mark of gratitude to everyone who has worked together for the good of humanity."

-Ends-

قال الدكتور صبري العززي، المدير التنفيذي للعمليات التشغيلية في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي: "يأتي إصدار مسكوكات اكسبو 2020 حرصاً منا على تخليد الإنجازات التاريخية الهامة والتي تسهم في صنع مستقبل الإمارات وتعزيز مكانتها عالمياً.

وأضاف العززي: وتكمن أهمية هذا الحدث لما له من تأثير كبير في دفع عجلة النمو الاقتصادي وتنويعها وجذب الاستثمارات الى جانب تعريف العالم بثقافة الإمارات وهو ما يتماشى مع رؤية قيادتنا الرشيدة."

ومن جانبه قال نجيب محمد العلي، المدير التنفيذي في إكسبو 2020 دبي: "ليست القيمة المادية لهذه المسكوكات ما يميزها فحسب بل القيمة المعنوية التي لا تقدر بثمن، حيث إنها تجسد عملاً دؤوباً بين دولة الإمارات ودول العالم لاستضافة إكسبو استثنائي يعود بالنفع على البشرية في الوقت الذي بات من الضروري تعزيز العمل الجماعي لتخطي جميع التحديات."

وأضاف العلي: "حين يفتح إكسبو 2020 أبوابه في أكتوبر من العام المقبل، سيفتح معه أبواباً لفرص فريدة لتطوير آليات العمل المشترك وتحفيز الابتكار، وبالتالي العمل على صنع مستقبل أفضل لنا وللأجيال المقبلة، وهذه المسكوكات التذكارية ستروي بصممتها إنجازات البشرية، وسترسخ في الأذهان العرفان لكل من عمل بجد لمصلحة الإنسانية."

-انتهى-